
  

Stadsbestuur Veurne 

Verslag van de vergadering van de gemeenteraadscommissie ad 

hoc d.d. 21 september 2020 

Aanwezig: Effectieve leden (stemgerechtigd): Elke De Preter, Jef Goens, Michele Note, Anja Pilet 
(voorzitter), Anneke Soenen, Lies Dezeure, Philippe Cochez 

 Overige gemeenteraadsleden: Marieke Stubbe, Anne Dequidt, Pascal Sticker, Wouter 

Vanlouwe 
 Secretaris : Joke Jonckheere 
 Experten: Benny Vandromme, Kris Degraeve 
 
Verontschuldigd:: Peter Roose, Jan Verfaillie 

 

De gemeenteraadscommissie ad hoc vergadert in openbare zitting. 
 
Anja Pilet, voorzitter, opent de vergadering om 20:00 uur. 
 

 
Schepen Sticker duidt de totstandkoming van onderliggende documenten alsook wie deelnam aan 
de projectgroep ter voorbereiding van de ‘zak naar bak’. 
 
1. Belastingsreglement op het inzamelen, verwijderen en verwerken van huishoudelijke 

afvalstoffen en vergelijkbare bedrijfsafvalstoffen op het recyclagepark – bespreking 
 

2. Belastingsreglement op het inzamelen, verwijderen en verwerken van rest- en gft-
afval – bespreking 

 
3. Politieverordening op het inzamelen van huishoudelijke afvalstoffen - bespreking 
 
 
Kris Degraeve en Benny Vandromme lichten de dossiers toe aan de hand van een powerpoint. 

 
Wouter Vanlouwe vraagt zich af waarom de kleine restafvalzakken niet langer na 1 juni 2021 op te 
halen? Benny duidt dat volume van huidige kleine en nieuwe kleine niet helemaal identiek is, maar 
geen groot verschil in volume. Is niet interessant om de 2 zakken door elkaar te mengen, zeker 
naar tarifering toe kan er discussie ontstaan. Op basis van huidige omzet van kleine zakken, zijn er 
geen gigantische voorraden van kleine zakken, vermoedelijk. Ook rollen van 10 zakken in plaats 

van 20 zakken. Kwestie van een duidelijke keuze te maken, ook op vraag van de 
communicatiediensten van Veurne en IVVO. 
 
Grote zakken zullen niet opgehaald kunnen worden, vooral door andere inwerpopening die hoger is 
op de vrachtwagen. De keuze die nu voorligt is op basis van ergonomie genomen aldus Benny. 
 
Pascal duidt dat er op heden nog grijze zakken te zien zijn in het straatbeeld, dus sommigen 

hebben wellicht nog grote voorraad grote zakken, degene die in volle rollen terug ingezameld 
kunnen worden.  
 
Er volgt een groepsaankoop van de kleine zaken, samen met andere gemeenten van IVVO, zal 

beter zijn. Vandaar goed dat er nu gemikt wordt om deze sneller te laten uitrollen aldus Pascal. 
Wouter duidt ook op het belang van de stevigheid van de zakken, zeker ook gelet op huidig 
kwaliteitsverschil, maar tevens omdat mensen misschien de zakken voller gaan proppen. 

 
Marieke vraagt naar de communicatie rond sensibiliseren van de zakken nog voor nieuwjaar op te 
starten hetgeen toch belangrijk is. Pascal duidt dat we daarom deze beslissing nemen in komende 
raad en dan al het stadsmagazine zullen de boodschap duiden en herhalen, in de hoop dat de 
mensen per 1 april hopelijk wat gaan uitkomen zodat men niet veel losse zakken over houdt. 
 

 



  

Marieke Stubbe vraagt vanwaar de keuze om voor afvalstraatjes te kiezen? In Antwerpen heet dit 
“sorteerstraatje” hetgeen een positievere connotatie heeft. Pascal vindt dit een goede insteek en 
zal dit nazien om in alle teksten dan ook te laten aanpassen en zodoende coherent te gebruiken.  

 

Philippe Cochez vraagt of BVBA Suikerpark zelf initiatief kan nemen om een contract af te sluiten. 
Pascal duidt dat in de projectoproep afgesproken werd dat zij de éénmalige investering dragen van 
de installatie van het sorteerstraatje, in overleg met de stad, maar dat de stad verder exploiteert 
na overdracht.  
 
Jef Goens vraagt naar de prijszetting op de verschillende recyclageparken in de regio. Lies Dezeure 
duidt dat IVVO 2 tarievenstructuren aanbiedt. Indien dit gevolgd wordt, krijg je als vennoot een 

korting op de verwerking ervan. Het beleid wil zich nu alliëren met het aanbod van IVVO namelijk 
de goedkoopste optie. Wouter Vanlouwe duidt dat er toch nog enkele verschillen opzitten namelijk 
elke gemeente kan deel van tuinafvalverwerking op zich nemen namelijk in Koksijde is groenafval 
gratis. Pascal maakt de vergelijking met het systeem van de wijkcontainers waarbij het tuinafval 
daarin ook kwijt is. Anne Dequidt duidt dat er een tegemoetkoming is per persoon, als alternatief. 
Lies duidt dat het GFT-tarief zeer scherp is ten opzichte van andere gemeenten, net om dit te 
stimuleren. Pascal concludeert dat dit de autonomie van de gemeente betreft. Er zijn nog steeds 

verschillen. 
 

De stemming wordt gevraagd over de 3 agendapunten samen: 
De commissie ad hoc gaat over tot de stemming over zijn advies van de 3 agendapunten samen  
en brengt met 6 (zes) stemmen voor (Jef Goens, Anja Pilet, Lies Dezeure, Michèle Note, Soenen 
Anneke, Elke De Preter) bij 1 (één) onthouding (Philippe Cochez) gunstig advies uit. 

 
 
Anja Pilet, voorzitter, sluit de zitting om 21:07 uur. 


